
Zasedání Školské rady  ZŠ Školní 700, Praha 4 – Braník 

V Praze dne 10.10.2017 

Přítomní  členové rady:  Mgr. Irena Tauberová 

                                           Mgr. Božena Kubíčková  

                                           Ing. Jiřina Svatušková, PhD. 

                                           Mgr. Jana Matěnová 

                                           Ing. David Borecký 

                                           JUDr. Ing. Aleš Borkovec, PhD. 

Host:                   Mgr. Jiří Vybíral (omluven pro nemoc) 

 

Program:   

 

1.  Hodnocení ředitele školy. 

 Mgr. I. Tauberová a Mgr. J. Matěnová za pedagogy seznámily  členy s aktivitami v oblasti 

prezentace školy, spolupráce s rodiči a zhodnotily i klima školy. Pan JUDr. Ing. Aleš Borkovec, 

PhD. vznesl dotaz na počty žáků ve třídách.  Všichni  členové rady vyjádřili souhlasné stanovisko 

k návrhu ohodnotit práci pana ředitele ve všech bodech známkou 1.  

 

2.  Schválení výroční zprávy 

K výroční zprávě byly vzneseny tyto připomínky: 

-etická výchova – jak ji vnímají děti, jakou formou probíhá  

-jak probíhá výuka jazyků (počet jazyků na škole, hodinové dotace, aprobovanost) 

-co je obsahem kroužku Čeština nejen pro cizince, jak jsou hodnoceni žáci s jiným mateřským 

jazykem 

Vysvětlení podala Mgr. Irena Tauberová a Mgr. Jana Matěnová ( Školní vzdělávací program.) 

 

3. Různé 

- Pan ing. David Borecký vznesl dotaz na pana JUDr. Ing. Aleše Borkovce, PhD. ohledně 

rekonstrukce staré budovy, termínu dokončení a řešení dopravní situace v bezprostřední 

blízkosti školy. Tímto problémem se zabývá i Výbor pro bezpečnost MČ Prahy 4, hledá se 

optimální řešení. 

- Paní Ing. Jiřina Svatušková, PhD. seznámila členy školské rady s návrhem využití pozemkú za 

starou budovou, kde je v současné době komunitní zahrada. Škola by mohla pozemky 

využívat pro pracovní vyučování, v případě vybudování venkovního altánu i pro výuku a 

relaxaci během vyučování i pro ŠD. Pro realizaci by bylo nutné převést pozemky do správy 

školy a také podání grantu (do konce února 2018). Pan JUDr. Ing. Aleš Borkovec, PhD. 

přislíbil, že se pokusí zjistit možnosti.  

 

Zapsala:  Mgr. Jana Matěnová   


